

<<21世纪工程硕士研究生英语>>

图书基本信息

书名：<<21世纪工程硕士研究生英语>>

13位ISBN编号：9787560521442

10位ISBN编号：7560521444

出版时间：2006-2

出版时间：西安交通大学出版社

作者：徐万林

页数：174

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

## <<21世纪工程硕士研究生英语>>

### 内容概要

本教程是“21世纪工程硕士研究生英语”系列教材的主干教材之一。

本教程题材广泛，时代感强；内容实用，针对性强；语言规范，可读性强；练习形式多样，量度合理。

课文均选自近年来英、美国家原文期刊和杂志上刊登的文章。

本教程注重高质量的语言输入，既适于课堂练习又方便学生自主学习。

本教程可适用于工程硕士研究生，还可适用于其他专业学位研究生，以及具有一定英语基础的自学读者。

书籍目录

Unit 1 Part A What Successful People Have in Common Part B The Age of Superstuff Part C Knowledge as Fuel  
Unit 2 Part A Degrees , but No Jobs Part B China ' s War with the Desert Part C Living Longer: Science or Science Fiction  
Unit 3 Part A How to Be True to You Give Wisely and Carry a Big Stick Part B It ' s Not All in the Genes Part C The Power of Work Stress  
Unit 4 Part A Why All the Celebrity Worship Part B Biofeedback Part C Personal Relationship  
Unit 5 Part A How to Deal with the Many Forms of Career Part B What to Snare a Stealth Bomber ?  
Phone signals May unmask a \$ 40Billion Fly Secret Part C Respect People ' s Wish to  
PartHK Economy on a Sounder Footing  
Unit 6 Part A How to Plan Your Career Part B Sign up Now for the Space Experience Part C The Smile That Says Where They ' re from  
Unit 7 Part A Goodbye Career , Hello Saccss Part B Machine-Phase Nanotechnolog Part C Ambition in Macbeth  
Unit 8 Part A Does Creativity Decline with Age? Part B Applications of Human-Factors Engineering Part C Win with Your Strengths  
Unit 9 Part A Are We Pre Pared for the Worst Part B Airport Secwrity Spurs New Interest in Sensors Part C Mental Rejuvenation in 20-Minute Naps  
Unit 10 Part A Immaterial Word: Economic Woes prompt Some to Reevaluate TheirAttitude Toward Materialism Part B A Culture of Rebofics Part C A Manager in Global EconomyKey to Exercises

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>